
             Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 

 

Verslag Bestuursvergadering 
 

 

Woensdag  15 mei 2024  20:00 - 22:00 uur 

 

Locatie:  Parochiekantoor Born 
 

Aanwezig :  Pastoor Franz Houwman, voorzitter, Ger Theelen vice-voorzitter, 

 Jan Hermans, Marthè Hecker, Stijn Knoors en  William van de Wauw.  

Afwezig m.k.g. : Jac Hermans 

 

01. Opening en vaststelling agenda/volgorde  

Ger Theelen opent de vergadering en heet iedereen welkom, vervolgens spreekt pastoor Houwman 

een gebed. 

 

02. Vaststelling agenda en volgorde 

De agenda wordt zonder wijziging vastgesteld 

 

03. Verslag, actielijst vorige vergadering 

Het verslag van de vorige vergadering bevat een aantal typfouten. Deze zullen door de secretaris 

worden gecorrigeerd waarna het verslag in de volgende vergadering zal worden vastgesteld en 

getekend. 

 

Actielijst. 

In de vorige vergadering is afgesproken dat de volgende punten van de lijst worden gehaald : 

Nr. 121. Gesprek met dhr. Hoedemakers 

Nr. 122. Aanschaf registerboeken. 

Nr. 128. Parochiestempel. Pastoor heeft komende week een afspraak met zijn nichtje. Daarna volgt 

info op de mail 

Nr. 131. Overzicht benodigde parochiebladen. 

Nr. 132. Gesprek met Miet Coenen inz. Zonnebloem 

Nr. 133. Afstemmen met pastoor inz. Pastoraal 

Nr. 134. Agenda vaststellen Algemene Vergadering 

Nr. 135. Inventarisatie vrijwilligersvergoedingen. 

Nr. 136. Contact met XPS inz. toegang op de NAS in Born. William meldt dat momenteel Miet en Albert 

toegang tot de algemene NAS en de penningmeesters hebben toegang tot het beveiligde deel. 

Nr. 138. EHBO. Afgewerkt. 

 

De besluitenlijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

04. Commissie Pastoraal 

a. Bijeenkomst koren 

Pastoor zegt dat het verslag van het gesprek met de koren. Hij licht dit in het kort toe. 

Er is ook gesproken over de communies in 2025. De datums zijn : 11 mei In Obbicht en 29 mei in 

Born. Vormselvieringen zijn nog niet vastgelegd. Vormheer is vicaris Goulmy.  

Pastoor heeft een agenda voor de vergadering met de koren gemaakt. 
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Vastgelegd is de voertuigenzegeningen → zie het parochieblad. 

Openluchtmis. Het is nog niet duidelijk of deze doorgaat op donderdag 15 augustus. Pastoor neemt 

dit met Jac Hermans op. 

Over de Nacht van De Lichtjes moet nog info binnen komen. 

Ook is gesproken over de Parochiële Caritas en schuldhulpmaatje. 

Waarderingsteken voor vrijwilligers. In het dekenaal overleg is dit ook besproken. Iedere parochie 

heeft zo zijn eigen waarderingsteken. Pastoor reikt een notitie uit die hij indertijd voor het dekenaat 

Venray heeft opgesteld. 

Pastoor heeft een nieuw boekje gemaakt voor de toediening van het doopsel. Pastoor zal het concept 

rondsturen. In de volgende vergadering zullen we hier op terugkomen. 

b. Pastorale visie op de toekomst van de kerkgebouwen (hoe verder?) 

In oktober 2023 hebben we een nota van het bisdom ontvangen nl. “Het huis van God in de parochie”. 

Het bisdom zegt : ga in gesprek met de parochianen over de toekomst van de gebouwen. Zeer 

uitvoerig bespreken. Dit onderwerp ligt zeer emotioneel bij de parochianen. Draagvlak is het 

belangrijkst. En er zorgvuldig mee omgaan. 

Ger heeft 3 stappen voorgesteld. 

- Beeldvorming (vanavond) 

- Gesprekken aangaan met de parochianen. De datums staan in het parochieblad. 

- Besluitvorming. Dit laatste moet vóór 1 augustus plaatsvinden en naar Roermond gestuurd 

worden. Het zal een moeilijk besluit worden. 

De voorliggende notitie is opgesteld door William en Stijn voor wat betreft de gebouwen en Ger heeft 

zich gebogen over het pastoraal gedeelte. Pastoor heeft hier ook zijn licht over laten schijnen. Deze 

zegt dat we dit punt zeer objectief moeten benaderen. Het ligt zeer emotioneel.  

Hij vraagt zich af of de kerkbestuursleden bij de infoavonden aanwezig moeten zijn. Zij kunnen in de 

toekomst op de beslissing aangesproken worden. Zij kunnen mogelijk met de nek worden 

aangekeken.  

William zegt dat het bisdom heel van ons vraagt. 

Ger zegt dat 2 bisdommen zelf de beslissingen hebben genomen, maar in ons bisdom willen we zeker 

inspraak van de parochianen. 

De concrete vraag is : Hoeveel kerken hebben we over 20 jaar, over 10 jaar en over 5 jaar. We moeten 

nu zeker niet aangeven welke kerken er over b.v. 2 jaar gesloten worden. 

Het is verstandig dat de bestuursleden zich in de infoavond in de eigen woonplaats niet in de 

discussie mengen. 

Jan Hermans zegt dat hij onvoldoende tijd heeft gehad zich goed te kunnen voorbereiden. Hij wil dit 

alsnog doen. Marthè Hecker zegt dat hij zich ook nog eens extra hierover wil buigen.  

William vraagt zich af welke strategie het bisdom heeft? Straks hebben wij een beslissing genomen en 

wat gebeurt er in de naastliggende parochie waar 2 kerken moeten worden gesloten. Moeten wij de 

overblijvende kerk dan overnemen? De fusie met onze parochie zal volgens Ger zeker een keer aan 

de orde komen. 

Vervolgens wordt gesproken over de situatie in het dekenaat Sittard. 

Pastoor refereert verder aan de koren in onze parochie, m.n. de gemiddelde leeftijd is een rode draad 

in het geheel. In Born is er al geen koor meer. In de overige kerken gaat dit zeker ook gebeuren. Het 

zou goed zijn om de krachten te bundelen. Je krijgt dan een mooiere liturgie. 

Jan Hermans merkt op dat er momenteel al sprake is van het feit dat parochianen niet naar een 

andere parochiekerk gaan. 

N.a.v. de opmerking van Marthè inzake de Kaski-cijfers zegt Jan Hermans dat er eind mei/begin juni 

nieuwe tellingen moeten worden doorgegeven. Het kerkbezoek blijft dalen. 

Daarentegen is Rini van de Geer doende met het activeren van kinderen bij KWD, adventsvieringen,  

vormselvoorbereidingen etc. Hoe kunnen we nieuwe doelgroepen bereiken? 
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Hierna wordt de notitie per kerkgebouw doorgenomen. Er wordt stilgestaan bij enkele tekstuele 

onjuiste vermeldingen van adressen etc. 

William waarschuwt voor het mogelijk kwijtraken van kostbaarheden/kunstwerken die zich in de 

kerken bevinden na het onttrekken van kerken uit de eredienst. Deze mogen niet in de diverse depots 

verdwijnen. Ger merkt m.b.t. de monumentale zaken op dat deze staan vermeld in de diverse 

beschrijvingen. We moeten de kostbaarheden in onze parochie behouden, bv. in een soort parochieel 

museum. 

De SWOT-analyse moeten nog eens goed bekeken worden. Dit geldt ook voor de cijfers van 

vrijwilligers etc.  

M.b.t. Buchten vraagt Ger zich af hoe we deze kerk benaderen omdat Jac Hermans vandaag niet 

aanwezig. 

Kerk Holtum : de vermelde cijfers dateren van 1 januari 2024. De KASKI-cijfers zijn momentopnames. 

Kerk Obbicht : de vermelde hoge stookkosten moeten gewijzigd worden. De laatste jaren zijn deze 

behoorlijk gedaald.  

Bijlage 2. Dit is het belangrijkste stuk. De vraag ligt voor : wat is het gemiddelde aantal kerkbezoekers? 

Pastoor zegt dat de vermelde cijfers (uit 2013 van pastoor van Dijck) aan de lage kant zijn. Deze 

worden vervolgens aangepast. De cijfers voor de toekomst voor 20 jaar (bij ongewijzigd beleid) zijn 

moeilijk aan te geven. Ger denkt aan een daling van ± 35%. Ten opzichte van 2013 hebben wij het niet 

slecht gedaan.  

William merkt op dat we ook moeten kijken naar het kerkbezoek in Aldenhof. Pastoor refereert hier 

aan het gevoerde pastoraal beleid met mw. Bonten. Het kerkbezoek is in Aldenhof heel goed te 

noemen. Mw. Bonten gaat binnenkort Aldenhof verlaten en dan is nu de vraag hoe het gaat lopen bij 

haar opvolger. 

Vervolgens gaat het om medegebruik of nevengebruik. Wel soort gebruik is in onze kerken mogelijk? 

In Rome heeft in het verleden een commissie belangrijke uitspraken gedaan o.a. : de kerk moet terug 

naar het volk. Er moet veel meer mogelijk zijn in een kerkgebouw. 

Ger : in veel kerken wordt er voor gekozen om het tabernakel en/of het altaar op een afgeschermde 

plaats te situeren. Pastoor zegt dat het zo is dat de kerk om het altaar gebouwd wordt en niet 

andersom. Hij verwijst hier naar de situatie in Obbicht waar het altaar aan de zijkant wordt geplaatst. 

Als er hier geen oplossing voor gevonden kan worden is er morgen in het gesprek met Concordia een 

probleem. Dat kan er niets meer georganiseerd worden. Pastoor is van mening dat het 

parochiebestuur verantwoordelijk is voor de wijze van gebruik van het kerkgebouw. M.b.t. het grote 

kruis aan de muur is het zo dat dit in de meeste gevallen zichtbaar blijft. Bij bijzondere concerten 

wordt er een akoestisch gordijn voor gehangen.  

Jan Hermans is van mening dat wanneer pastoor bij zijn visie blijft de verenigingen niet meer in de 

kerk zullen verschijnen.  

Onttrekking aan de eredienst zou de beste oplossing zijn. Dan zijn er veel mogelijkheden. Bijzondere 

diensten kunnen er dan wel plaatsvinden.  

Ger vraagt naar het standpunt van het parochiecomité in deze. Jan antwoordt dat het PC er mee 

akkoord is zoals het momenteel gaat. 

Blz. 2 van 26 – samenvatting. Het bestuur gaat accoord met deze samenvatting. William verzoekt om 

een overleg met Jac Hermans omdat hij vanavond niet aanwezig kan zijn. 

c. Synodale weg 

De reactie van het dekenaat is doorgestuurd naar het bisdom en zal vervolgens naar Rome worden 

gestuurd. 

 

05. Commissie Personeel en communicatie 

a. Afscheid bestuursleden (interactieve bijeenkomst met partners) Er wordt opgemerkt dat Netty 

de Vries hiervoor ook uitgenodigd moet worden aangezien zij bij het afscheid van Ben Haerkens en 

Ans Widdershoven verhinderd was. 
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b. Overzicht vrijwilligersvergoedingen 

Marthè heeft een overzicht opgesteld van de bedragen die worden betaald aan de vrijwilligers in onze 

parochie. 

c. Beleid parochievrijwilligers 

Dit wordt voor de volgende vergadering geagendeerd. 

 

06. Commissie Financiën 

Marthè Hecker memoreert een aantal zaken op waar hij momenteel tegen op loopt, Het gaat dan met 

name om ingang bij bepaalde onderwerpen. 

Marthè vraagt om begrip van het bestuur daar waar bepaalde punten nog niet zijn afgewerkt. 

Er is een schrijven van het bisdom ontvangen waarin wordt gevraagd om uiterlijk 1 mei de 

jaarstukken 2023 in te leveren. Jan Hermans zal een brief sturen waarom wij op dit moment hier niet 

aan kunnen voldoen.  

Restauratie kerktoren Holtum. Men is momenteel doende met het plaatsen van het steiger. 

M.b.t. onderhoud van de klokken is met fa. Eijsbouts afgesproken dat er op afroep gewerkt zal 

worden.  

Vervolgens wordt een aantal administratieve punten doorgenomen. 

 

07. Commissie Gebouwen en Terreinen 

William meldt dat de commissie binnenkort weer vergadert.  

Hij merkt op dat met fa. Verkoelen – Weert de contracten zijn verlengd. Voor Holtum en Grevenbicht 

moet deze nog opgestuurd worden. 

Het SIMplan voor Born is geregeld. We hebben de bisschoppelijke goedkeuring van het bisdom voor 

de renovatie van de begraafplaats ontvangen. William heeft nog geen accoord gegeven aan fa. Jos 

Vonken om te ruimen.  

Jan Hermans leest een notitie voor van Lion Demarteau waarin deze aangeeft waarom er een 

meerpost van± 500,-- is ontstaan. Dit is voor het bestuur accoord. 

Gereedschap op accu. Ger heeft een accuschaar taxushagen voor Grevenbicht nodig. De vraag is of er 

een centraal aankoopbeleid is. Deze schaar kan uiteraard op de andere plaatsen gebruikt worden. Dit 

is voor het bestuur ook accoord. 

 

08. Planning 

a. Algemene Vergadering met parochiecomité’s (datum en locatie) 

Het voorstel hiervoor komt in de volgende bestuursvergadering. 

 

09. Rondvraag + Mededelingen 

William van de Wauw meldt dat gisteren de PC’s  van Born, Buchten en Holtum gisteren voor het eerst 

samen hebben vergaderd (positieve samenwerking) . Er is afgesproken dat men 3 x per jaar bij elkaar 

komt om te kijken om samen bepaalde dingen te doen. Marthè zegt dat er in dit gesprek lang is 

gesproken over de kerkhofadministratie (DocBase). In Born is men hier al verder mee. De andere 

begraafplaatsen kunnen hier wellicht op anticiperen. 

In Obbicht en Grevenbicht zullen eveneens 2 – 3 x per jaar de PC’s overleg hebben. 

Jan Hermans zegt dat Albert de Rouw gemachtigd wordt om in DocBase ook de ledenadministratie te 

kunnen muteren. Voor de begraafplaatsadminstratie was hij reeds gemachtigd. 

Pastoor Houwman zegt nogmaals dat Marie-Cecile Bonten gaat stoppen in Aldenhof. Er steeds sprake 

van een goede samenwerking geweest. Thei Heffels gaat in onze parochie aan de gang  als catechist, 

hiervoor moet vicaris-generaal Maessen nog toestemming geven. Het zal goed zijn om daarna met z’n 

drieën (pastoor, Rini van de Geer en Thei Heffels) samen e.e.a. doorspreken. 

 

Het probleem van de grafschade in Holtum is opgelost. De nabestaanden ontvangen nog een foto van 

het grafmonument als herinnering. 
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Er is een contract getekend met fa. Van den Herik betreffende de huur van een gedeelte van onze 

landerijen langs het Julianakanaal bij de sluis voor de tijd van 2 jaar. Hier worden onder andere 

basaltstenen en andere materialen opgeslagen. Per jaar ontvangen wij hiervoor € 12.500,--. 

Er is een nieuwe aanvraag voor het plaatsen van een 5G installatie op de kerktoren in Obbicht 

onderweg. Het betreft hier het bedrijf Vodafone. Het bisdom heeft hier groen licht voor gegeven en 

de vergoeding zal nagenoeg gelijk zijn aan die van KPN. 

 

Ger is bezig met het jachtrecht. Op de grond van Go Grooten wordt gejaagd, maar hier is nooit iets 

over geregeld. Wordt vervolgd. 

 

Donatus. De vigerende polissen zijn eindelijk op dezelfde einddatum gezet. Dit heeft inmiddels 2 jaar 

geduurd. 

 

Tenslotte : de bestuursleden zijn allen van harte welkom in de komende sacramentsprocessies in 

Born, Grevenbicht en Obbicht. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ger de vergadering onder dank voor ieders inbreng. 

 

 

Pastoor Houwman       Jan Hermans 

Voorzitter        secretaris  

 

 

 

…………………….        ……………………. 

 

 

 

 

 

Vergaderschema 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dag Datum Plaats Dag Datum Plaats 

wo 24-jan Grevenbicht wo 26-jun Grevenbicht 

wo 28-feb Buchten wo 4-sep Buchten 

wo 3-apr Obbicht wo 16-okt Obbicht 

wo 15-mei Born do 4-dec Born 



             Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 

 

 

 

    

 Actielijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 15 mei 2024      No. 3 - 2024 

  

NR. Datum 

afspraak  

Onderwerp  Actie door  Datum 

gereed  

113 11-01-23 Plannen interactieve bijeenkomst  Ger Theelen 28-06-23 

125 28-06-23 Uitwerken businesscase voor Buchten en Obbicht m.b.t. aanpassingen kerkgebouwen Betreffende PC’s 01-11-23 

126 28-06-23 Bestellen 5 dozen vensterenveloppen met nieuw logo en stempel Jan Hermans 06-09-23 

127 06-09-23 Gesprek regelen met koren en agenda delen met parochiebestuur Pastoor Houwman 15-05-24 

128 07-12-23 Voorbeeld parochiestempel Pastoor Houwman 15-05-24 

129 07-12-23 Jeroen Meuffels benaderen voor cie. Pastoraal Pastoor Houwman 24-01-24 

133 24-01-24 Afstemmen Pastoraal met pastoor Ger Theelen 24-02-24 

 

 

 

Besluitenlijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 15 mei 2024       No. 3 - 2024 

  

NR.  Datum 

afspraak  

Onderwerp  Opmerkingen 

01 11-01-23 Vaststellen kostprijs abonnement parochieblad → € 40,-- per jaar Accoord 

02 11-01-23 Samenstellen besluitenlijst parochiebestuur Permanent 

03 11-01-23 Goedkeuring huishoudelijk reglement en vaste commissies Permanent 

04 01-03-23 Tijdens uitvaartdiensten : collecte + offergang houden Alle kerken 

05 01-03-23 Plaatsing zonnepanelen Obbicht op dak zaaltje/sacristie Accoord 
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06 01-03-23 Faciliteren verhuur parochiekantoor Born aan externen : € 6,00 per uur Aanwezigheid sleutelhouder vereist 

07 05-04-23 Vaststellen misrooster Kerstmis 2023 ev. Accoord  

08 17-05-23 Vervallen vergaderingen DB parochiebestuur (naar bevind van zaken) Accoord 

09 17-05-23 Visitatiegesprek met vicaris Quaedvlieg → 4 oktober in Obbicht Accoord 

10 28-06-23 In opdracht geven van plaatsing zonnepanelen in Born, Grevenbicht en Buchten Accoord 

11 28-06-23 Centraal aanleveren diverse gegevens t.b.v. KASKI Accoord 

12 28-06-23 Renovatie begraafplaats Born Accoord 

13 28-06-23 Handhaving terugkooprecht pand huisarts Buchten Accoord 

14 28-06-23 Geen extra kosten berekenen keizersmis Holtum Accoord 

15 18-10-23 Tarieven 2024 (misvieringen – begraafplaats – advertenties p-blad) Accoord 

16 07-12-23 Kerstkaarten vrijwilligers op papier drukken Accoord 

17 07-12-23 Budget voor Rini van de Geer (o.a. cursuskosten en pastoraal) op € 500,-- Accoord 

18 07-12-23 Donatie Dameskoor € 250,-- i.v.m. jubileumviering Accoord 

19 07-12-23 Geen salarisverhoging Anke Dormans Accoord 

20 07-12-23 Aankoop nieuwe verwarmingsketel sacristie Born Accoord 

21 24-01-24 Aankoop LED lampen t.b.v. plafondverlichting kerk Obbicht Accoord 

22 24-01-24 Accordering Reglement Begraafplaatsen Accoord 

23 24-01-24 Aanschaf nieuwe geluidsinstallatie kerk Grevenbicht Accoord 

 


